
Deplek 
van het raaDsliD

Raadsleden wonen in 
Heerhugowaard. 
In de rubriek ‘De plek van het 
raadslid’ gaan ze naar een plek 
die voor haar of hem bijzonder is.
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Op dinsdag 22 maart vergadert de gemeenteraad 
in het gemeentehuis, aanvang 20.00 uur
De complete agenda van de raadsvergadering met de bijbeho-
rende stukken vindt u op de website van de gemeenteraad:  raad.
heerhugowaard.nl. Ook kunt u de raadsvergadering live volgen via 
heerhugowaard.raadsinformatie.nl.

Convenant leidingen
Het waterleidingbedrijf PWN, het waterschap HHNK en de gemeente 
Heerhugowaard komen overeen dat voor precariobelasting, brandkra-
nen en leges, sprake kan zijn van vermindering van regeldruk. 
De gemeenteraad wordt gevraagd daar mee in te stemmen. 
(= akkoordstuk)

Nul op de meter (NoM) woningen in de Draai
Om de bouw van zgn. Nul op de Meter woningen (woningen met een 
energierekening van € 0,--) te stimuleren, wordt de gemeenteraad 
voorgesteld om daarvoor een bestaand budget ter beschikking te 
stellen. (= akkoordstuk)

Aanpassing Algemene Plaatselijke Verordening (APV)
De openingstijden van de horeca sluiten niet meer aan op de huidige 
praktijk. De gemeenteraad wordt gevraagd de APV aan te passen. 
(= akkoordstuk)
 
Statutenwijziging Stichting Openbaar Voortgezet Onderwijs 
Noord-Holland-Noord (SOVON)
SOVON omvat een achttal scholen voor openbaar voortgezet 
onderwijs in deze regio, waaronder in Heerhugowaard. Een statuten-
wijziging is noodzakelijk geworden door enkele formele wijzigingen en 
om de statuten toekomstbestendig te maken. De gemeenteraad wordt 
gevraagd in te stemmen met deze wijzigingen door het afgeven van 
een verklaring van geen bezwaar. 
(= akkoordstuk)

Moties Jongerengemeenteraad ‘Vluchten kan niet meer’ 
en ‘Vuurwerk’
Door de jongerengemeenteraad op 11 februari zijn twee moties 
aangenomen. Deze moties roepen het college op te onderzoeken, 
overleg te voeren en met concrete plannen te komen. Om de moties 
een formele status te geven, zijn deze ter bekrachtiging voorgelegd 
aan de gemeenteraad. (= bespreekstuk)

Opdracht Taskforce Wonen
Om te kunnen voorzien in de dringende behoefte aan sociale huur-
woningen, is een taskforce wonen opgericht. De gemeenteraad wordt 
gevraagd het vertrouwen te geven aan het college, ambtenaren en 
initiatiefnemers om deze opdracht op te pakken. (= bespreekstuk)

Bouwplan Nieuw Waard (tussen Butterhuizen en Stad van de Zon)
Voor de bouwstrook tussen Butterhuizen en Stad van de Zon is een 
woningbouwplan ontwikkeld. De bouwplannen wijken op enkele 
punten af van het bestemmingsplan. De gemeenteraad wordt 
gevraagd een verklaring van geen bezwaar af te geven, waarmee 
de procedure tot aanpassing van het bestemmingsplan kan worden 
gestart. (= bespreekstuk)

Financieringsproblematiek rondom gereglementeerd eigendom
De banken hebben besloten opnieuw geen hypotheek te verstrekken 
aan kopers van woningen aan de Bergmolen. De gemeenteraad wordt 
gevraagd een beslissing te nemen om de stagnerende verkoop vlot te 
trekken. (= bespreekstuk)

Advisering over toewijzing zendmachtiging lokale omroep
Voor het verstrekken van een zendmachtiging voor een termijn van 
vijf jaar hebben twee aanvragers zich gemeld. Heerhugowaard A Live 
en Stichting Media Platform Heerhugowaard. De gemeenteraad wordt 
gevraagd een keuze te maken tussen de aanvragers. 
(= bespreekstuk)

Motie over bezorgdheid vrijhandelsverdrag TTIP
Vier fracties vragen de gemeenteraad aan de verantwoordelijke 
instanties een brief te sturen waarin gesteld wordt dat het interna-
tionale TTIP-verdrag slechts op duidelijke regels met betrekking tot 
handel gebaseerd moet zijn. (=bespreekstuk) 

Agenda raadsvergadering

‘Ik woon in Butterhuizen, dus het 
Park van Luna ligt om de hoek. Een 
prima gebied om te wandelen of te 
sporten. Ik loop er regelmatig een 
rondje hard met mijn dochter. En 
dan zijn we niet de enige. Er zijn 
veel andere lopers en ook sport-
clubs die het park gebruiken voor 
allerlei outdoor trainingen. Wat 
mij betreft zou het park nog meer 
bezocht mogen worden. Het heeft 
veel te bieden. Mooie natuur in het 
gebied tussen de Middenweg en de 

Oosttangent, verbindingen aan alle 
kanten om verder te wandelen en 
recreatiemogelijkheden op en om 
het strand. Kinderen kunnen daar 
heerlijk spelen met zand en water en 
bijvoorbeeld voetballen op het gras. 
Ik ben, net als veel anderen, blij dat 
de Waerdse Tempel weer open gaat. 
Nu als The Temple. En er komt weer 
een buitenterras. Ik hoor wel eens 
dat mensen het Park van Luna niet 
gezellig vinden. Het is er natuurlijk 
nog wat kaal en dat geeft geen knus 

gevoel. Ik zou graag eens met inwo-
ners willen praten over ideeën hoe 
je daar verbetering in zou kunnen 
brengen.’

In de week van 7 maart werd op 
RTL4 bekend gemaakt dat het 
afschaffen van de ‘voorrangsregel’ 
voor statushouders op een sociale 
woning gewoon nog bestaat. 
Alleen, Den Haag heeft het naar 
de gemeentes doorgeschoven. En 
nu moeten wij dus een oplossing 
creëren. De Taskforce Wonen in 
Heerhugowaard is er om te onder-
zoeken hoe hoog de behoefte voor 
sociale woningbouw eigenlijk is. 
Maar is zes jaar op de wachtlijst niet 
een groot genoeg signaal? Voordat 
het AZC er kwam in Heerhugowaard 
werd al gesproken over een wachttijd 
van circa zes jaar na inschrijving. En 
daar komen de statushouders nog 
weer bij.

Laten we gewoon zorgen dat er 
woningen komen. Er is een wacht-
lijst, in de Draai wordt momenteel 
alleen midden en hoger segment 
gebouwd, de afgesproken sociale 
woningbouw blijft hier al jaren achter. 
Hoe ingewikkeld kan het zijn, 
hoeveel onderzoek is er nog nodig, 
hoeveel wachtenden moeten er zijn, 
hoeveel statushouders moeten er 
nog op de lijst. Laten we beginnen, 
beginnen met de eerste nood te 
ledigen door modulaire bouwsyste-
men. Woningen die snel gebouwd 
kunnen worden en na 5 jaar ook zo 
weer afgebroken kunnen worden. 
Dan kunnen we ondertussen ‘de 
Draai parel’ belofte van 40 procent 
sociale woningbouw inlossen.

De visie van Burgerbelang
In deze rubriek elke keer een andere partij aan het woord

Gewoon meer sociale woningbouw. 
hoe ingewikkeld kan dat zijn?

Ad Jongelen 
Fractievoorzitter 
e-mail ajongenelen@me.com
www.burgerbelangheerhugowaard.nl 

park van luna Monique Bankras (47)
H.O.P.
Gehuwd, twee kinderen 
van 21 en 18 jaar
Geboren en getogen in 
Heerhugowaard




